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Abstract (en)
In order to produce a pulse generator, in the case of which a voltage pulse, which is independent of the magnetic field change, can be produced
by sudden reversal of the magnetisation (Barkhausen effect) when a magnetic field is applied, an iron alloy 2 is used for one of the materials of the
composite body, the additional alloying components of which alloy are selected such that a structural transformation takes place, with a volume
change, at different temperatures in each case. In order to produce the braced state, heat treatment is then carried out, which includes heating
above the upper transition temperature and cooling below the lower transition temperature. This results in considerably higher stresses between the
materials of the composite body and hence a pulse behaviour which is considerably better than that known and which can be used for identifying
constant or alternating magnetic fields. <IMAGE>

Abstract (de)
Zur Herstellung eines Impulsgebers, bei dem durch plötzliche Ummagnetisierung (Barkhausensprung) bei angelegtem Magnetfeld sich ein
von der Magnetfeldänderung unabhängiger Spannungsimpuls erzielen läßt, verwendet man für einen der Werkstoffe des Verbundkörpers
eine Eisenlegierung 2, deren zusätzliche Legierungsbestandteile so gewählt sind, daß bei unterschiedlichen Temperaturen jeweils eine
Gefügeumwandlung mit Volumenänderung stattfindet. Zur Herstellung des verspannten Zustandes wird dann eine Wärmebehandlung durchgeführt,
die eine Erhitzung über die obere Umwandlungstemperatur und eine Abkühlung unter die untere Umwandlungstemperatur einschließt. Hierdurch
ergeben sich wesentlich höhere Spannungen zwischen den Werkstoffen des Verbundkörpers und damit ein gegenüber dem Bekannten wesentlich
besseres Impulsverhalten, das zur Erkennung von Gleich- oder Wechselmagnetfeldern ausgenutzt werden kann. <IMAGE>
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